
Zápisnica č. 3/2024 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 24. 04. 2024 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Zahájenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva a odborných komisií OPK,  

     kontrola  plnenia úloh 

3. Vyhodnotenie  CHPT 2023/2024 

4. Príprava a organizačné zabezpečenie  III. výročnej konferencie OPK Čadca  

5. Diskusia a rôzne 

6. Záver 

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda OPK Čadca JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií,  oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/ 

Jednotlivý predsedovia komisií oboznámili prítomných s doterajšou činnosťou  komisii za rok 

2024 a pripravovanými akciami.  Predseda kynologickej komisie Silvester Pastva požiadal 

o schválenie navýšenia počtu kynologických skúšok podľa potreby a záujmu mimo schválneho 

plánu.  

Uznesenie č. 1:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 7 hlasov jednohlasne schválilo navýšenie 

počtu kynologických skúšok podľa potreby a záujmu mimo schváleného plánu na rok 2024.  

K bodu 3/ 

Predseda poľovníckej komory p. Chreno prítomných oboznámil s priebehom CHPT.  Uviedol, že 

akcia prebehla nad očakávanie. Poďakoval všetkým členom PS Riečnica za spoluorganizovanie 

akcie. Navrhol , aby sa OPK Čadca podieľala finančným príspevkom vo výške 300 € na refundáciu 

nákladom na catering, ktorý v plnej výške hradilo PS Riečnica.  Predseda osvetovej komisie Ing. 

Milan Franek tiež poďakoval všetkým členom PS Riečnica sa výdatnú výpomoc pri príprave 

CHPT. Všetci prítomní sa zhodli, že CHPT sa opätovne vydarila a bola to pekná prezentácia práce 

poľovníkov.  

Uznesenie č. 2:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 7 hlasov jednohlasne schválilo finančný 

príspevok vo výške 300 € na refundáciu nákladov spojených s CHPT pre PS Riečnica.  

 

K bodu 4/ 

 

Predseda OPK Čadca uviedol, že na stanovený termín III. Výročnej konferencie sa z osobných 

dôvodov nemôže zúčastniť a tak dal návrh, aby sa výročná konferencia presunula zo 6. 9. 2024 na 

13.09.2024. K výročnej konferencii bol ďalej  predsedom predložený rokovací a volebný poriadok 

na výročnú konferenciu.  

 

Uznesenie č. 3:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 7 hlasov jednohlasne schválilo že: 

 -III. výročná konferencia OPK Čadca sa bude konať dňa 13.09.2024 o 15.00 hod.   



-Rokovací poriadok III. Výročnej konferencie OPK Čadca  

-Volebný poriadok III. Výročnej konferencie OPK Čadca 

 

Predseda legislatívnej komisie Ing. Marián Masarik uviedol, že priestory na konferenciu sú 

zabezpečené.   

 

K bodu 5/ 

Predseda  predložil na posúdenie žiadosť PSVPP Zákopčie o poskytnutie finančných prostriedkov 

vo výške 4 800 € z FRZP na projekt revitalizácie zdravotného stavu a podpore parožia raticovej 

zveri v PR Zákopčie.  Z diskusie o príspevku vyplynulo, že FRZP slúži pre všetky PS/PZ a z toho 

dôvodu nie je adekvátne, aby bol príspevok určený jednému združeniu. Ďalším argumentom proti 

je aj fakt, že raticová zver migruje a nie je dôvod,  aby bola iba v tejto  časti  územia   

revitalizovaná. Predstavenstvo má za to, že daný problém by sa mal prediskutovať na blížiacej 

konferencii, aby sa k problematike vyjadrili všetci zástupcovia PS/PZ.  

  

Uznesenie č. 4:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 7 hlasov jednohlasne neschválilo žiadosť 

PSVPP Zákopčie.   

 

 

Vedúca kancelárie preložila ponuku Ivana Kňazeho na zakúpenie publikácii z jeho tvorby, 

týkajúce sa knižných vydaní. Ide o 3 publikácie - Ako žije daniel škvrnitý , Líška -  najbystrejší 

lovec a Milujem motýle  

Uznesenie č. 5:  Predstavenstvo OPK Čadca v počte 7 hlasov jednohlasne schválilo objednávku 

publikácii v počte 3ks- Ako žije daniel škvrnitý,  3 ks - Líška -  najbystrejší lovec a 1 ks - Milujem 

motýle  

  

     Predseda OPK Čadca v závere uviedol, že ďalšie zasadanie predstavenstva sa bude konať 

28.08.2024. Poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil zasadnutie.  

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Silvia Štrbová   

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


